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Αθήνα, 16/05/2019

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Πρόεδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας
Απόστολου Αβδελά,  βουλευτή  Α’ Θεσσαλονίκης
Αθανασίου Μαρίας,  βουλευτή Β2 δυτικού τομέα Αττικής
Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή  Β’ Θεσσαλονίκης

                                    
  
ΠΡΟΣ: Τον κο Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Υπουργική Απόφαση αναστέλλει τη λειτουργία των κέντρων 
εμφύτευσης ειδικών βιολογικών αορτικών βαλβίδων σε πολλά 
δημόσια και ιδιωτικά νοσοκομεία»                                                     

                                                      

Κύριε Υπουργέ,

Μεγάλη  αναστάτωση  έχει  προκαλέσει  στους  καρδιοπαθείς,  ιδιαίτερα  της
Βόρειας  Ελλάδας,  εν  μέσω  πανδημίας  του  κορωνοϊού,  η  είδηση  που
αναρτήθηκε στο διαδίκτυο, περί του  ότι  ο Υφυπουργός Υγείας, με απόφασή
του, προχωρά στην αφαίρεση για δεκάδες καρδιοπαθείς της δυνατότητας
διαδερμικής εμφύτευσης αορτικών βαλβίδων με τη μέθοδο «TAVI» από όλα
τα δημόσια νοσοκομεία της Βόρειας Ελλάδας, αλλά και από αρκετά ιδιωτικά
στην  Αθήνα.  Έτσι,  οι  καρδιοπαθείς  θα  είναι  αναγκασμένοι,  είτε  να
απευθυνθούν σε κάποια μεγάλη ιδιωτική νοσοκομειακή δομή της περιοχής
τους, καταβάλλοντας υπέρογκα ποσά, είτε να μεταβούν στην Αθήνα για την
επέμβαση, κάνοντας επιπρόσθετα έξοδα, αλλά και θέτοντας, παράλληλα, σε
κίνδυνο την υγεία τους.
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Υπηρεσιακή απόφαση (Αριθμ. Γ2β/οικ.16199), η οποία δημοσιεύτηκε στις 9
Απριλίου και φέρει την υπογραφή της προϊσταμένης, της σχετικής Γενικής
Διεύθυνσης του Υπουργείου Υγείας, αναστέλλει τη λειτουργία των κέντρων
εμφύτευσης  ειδικών  βιολογικών  αορτικών  βαλβίδων,  ως  άνω,  σε  πολλά
δημόσια αλλά και ιδιωτικά νοσοκομεία, ανάμεσά τους το «Παπαγεωργίου»,
το «Παπανικολάου», το «ΑΧΕΠΑ», το “ΕΡΙΚΟΣ ΝΤΥΝΑΝ” κ.ά. Η δυνατότητά
τους αυτή προβλεπόταν με αποφάσεις του Υπουργείου Υγείας, από το 2018,
όπως  προβλεπόταν  και  ότι  η  σχετική  αξιολόγηση  των  νοσοκομείων,  που
έχουν  τη  δυνατότητα  της  συγκεκριμένης  επέμβασης,  γίνεται  κάθε  δύο
χρόνια και εφόσον διαπιστωθεί αναγκαίος αριθμός επεμβάσεων. 

Το αρμόδιο Συμβούλιο συνεδρίασε στις 22/10/2019, αντί για το τέλος του
2020, που συμπληρώνεται ο προβλεπόμενος χρόνος αξιολόγησης και κατ’
επέκταση, έκρινε μικρό τον αριθμό των επεμβάσεων, με αποτέλεσμα να μην
πληρούνται οι όροι της αξιολόγησης. Την εν λόγω απόφαση του Κεντρικού
Συμβουλίου Υγείας, αποδέχεται, τον Μάρτιο του 2020, με απόφασή του ο
υφυπουργός Υγείας,  κ.  Κοντοζαμάνης.   Έτσι,  ο αριθμός των εμφυτεύσεων
προκύπτει,  καταχρηστικά,  πως  είναι  μικρότερος  από  τον  προβλεπόμενο,
μιας  και  η  αξιολόγηση  έλαβε  χώρα  νωρίτερα  απ’  ό,  τι  προβλεπόταν,  με
αποτέλεσμα  την  αναστολή  της  συγκεκριμένης  επεμβατικής  δυνατότητας
από τα ως άνω νοσοκομεία.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Ποιοι είναι οι λόγοι της πρόωρης αξιολόγησης, αλλά και ποια είναι η 
σκοπιμότητα της ως άνω απόφασης, που εκδόθηκε από την πολιτική 
ηγεσία του Υπουργείου σας, η οποία, προφανώς, ευνοεί κατεξοχήν τις 
λίγες μεγάλες ιδιωτικές ιατρικές δομές και ως εκ τούτου, θα επιβαρύνει 
πολλαπλά τους ασθενείς, οι οποίοι, έχοντας την ανάγκη να υποβληθούν 
στην ως άνω εμφύτευση, θα αναγκάζονται, εφεξής, να στρέφονται σε 
μεγάλα ιδιωτικά νοσοκομειακά ιδρύματα ή να μετακινούνται σε τεράστιες
αποστάσεις για να αποκαταστήσουν προβλήματα υγείας τους;

2. Δεδομένης της δυσανάλογης επιβάρυνσης, που θα προκύψει στους 
ασθενείς, οι οποίοι έχουν ανάγκη την ως άνω θεραπεία, προτίθεσθε να 
ανακουφίσετε τους εν λόγω, με το να καλύπτονται οι σχετικές δαπάνες 
της ως άνω εμφύτευσης πλήρως από τον ΕΟΠΥΥ, όταν οι εν λόγω 
ασθενείς θα αναγκάζονται να καταφεύγουν, ένεκα της ανάγκης να 
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υποβληθούν στην ως άνω αναφερόμενη επέμβαση, σε μεγάλα ιδιωτικά 
νοσοκομεία της περιοχής τους ή μακράν αυτής, επειδή αρκετά δημόσια εκ
των τελευταίων, κατόπιν της σχετικής αδικαιολόγητης, επί της ουσίας, 
απαγόρευσης, που δρομολογήθηκε, δεν θα παρέχουν την υπό συζήτηση 
θεραπεία;

Οι  Eρωτώντες Βουλευτές 

Κυριάκος Βελόπουλος 

Απόστολος Αβδελάς

Μαρία Αθανασίου    

Κωνσταντίνος Χήτας  
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